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Abstract (en)
A control device for pneumatic systems, in particular pneumatic cylinders for machines and production machines or production assemblies, contains
air control valves for filling and venting, starting and also switching on and emergency tripping which are connected in a circuit to one another, to a
pressure source and to the atmosphere. For safe installation and operation of the systems, the air control valves are combined and interconnected to
form a prefabricated functional unit which is connected between pressure source and atmosphere on the one hand and the controlled systems on the
other hand. The air control valves can be activated manually and/or electrically/electronically and are connected in a functionally and operationally
reliable manner to avoid incorrect operation and disturbance effects. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Steuervorrichtung für pneumatische Systeme, insbesondere Pneumatik-Zylinder an Arbeits- und Fertigungs-Maschinen oder -Anlagen,
enthält Luft-Steuerventile zum Füllen und Entlüften, Anfahren sowie Ein- und Not-Aus-Schalten, die gegenseitig, mit einer Druckquelle und mit der
Atmosphäre leitungsverbunden sind. Für eine arbeitssichere Installation und einen arbeitssicheren Betrieb der Systeme sind die Luft-Steuerventile
zu einer vorgefertigten Funktionseinheit zusammengefaßt und zusammengeschaltet, die zwischen Druckquelle und Atmosphäre einerseits und den
gesteuerten Systemen andererseits zwischengeschaltet ist. Die Luft-Steuer-Ventile sind manuell und/oder elektrisch/elektronisch ansteuerbar und
gegen Fehlbedienung sowie Störeinflüsse funktionssicher und bedienungssicher verschaltet.
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